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PROTOKÓŁ   Nr XL/06 
Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn 

z dnia 28 kwietnia 2006 r. 
 

 
Stan radnych - 15 

Obecnych na Zwyczajnej Sesji Rady Gminy - 15 

Stan radnych stanowi quorum i radni mogą podejmować prawomocne uchwały. 

 
-Kserokopia listy obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Obrady XL Zwyczajnej Sesji Rady Gminy otworzył o godz. 8
00

 Przewodniczący 

Rady Gminy Sławomir Górka. 

Powitał radnych Rady Powiatu, radnych Rady Gminy, Wójta Gminy Romana 

Prochenkę, Zastępcę Wójta Gminy Stanisława Biardzkiego, sołtysów, 

pracowników Urzędu Gminy i inne osoby przybyłe na sesję. 
 
- Kserokopia listy obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

Ad. 1. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych 

wniosków do porządku obrad. 

Wniosków nie było i porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Zbuczyn za 2005 

rok oraz rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium  

z tego tytułu Wójtowi Gminy: 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu za 2005 rok, 

- przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej, 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku 

Komisji Rewizyjnej. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn 

na rok 2006. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczek  

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

planu zagospodarowania przestrzennego części miejscowości: Borki-Wyrki, 

Ługi-Rętki, Ługi Wielkie, Chromna, Jasionka, Zdany. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Zbuczyn. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXV/138/2001 rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym z dnia 29 marca 

2001r. w sprawie ustalenia inkasa należności podatkowych należnych od 

osób fizycznych. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy gminy Zbuczyn z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Rozwoju 

Wsi Czuryły”. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą 
Siedlce. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą 
Wiśniew. 

14. Przedstawienie stanowiska w sprawie remontu Szkoły Podstawowej  

w Borkach-Wyrkach. 

15. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Gminy z dnia 22 marca 2006r. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

 

                                                           Ad. 2. 

 

W tym punkcie porządku obrad Zastępca Wójta przedstawił sprawozdanie  

z prac pomiędzy sesjami:  

1. Rozstrzygnięte zostały przetargi na: 

- Budowę sieci wodociągowej we wsiach: Bzów, Rzążew, Choja na kwotę 
698 447, 53 zł., wykonawca P.W. „Hydrosan” – Jerzy Skowronek  

z  Lubartowa, 

- Adaptację przyziemia budynku Zespołu Szkół w Zbuczynie na potrzeby 

Gminnego Ośrodka Kultury na sumę 552 810,57 zł, wykonawca Usługi 

Budowlane Zbysław Burdach z Łukowa, 

- Wykonanie projektu budowlanego sieci wodociągowej z przyłączami dla 

wsi: Lipiny, Zdany, Tchórzew-Plewki, Wólka Kamienna, Dziewule, 

Januszówka, Smolanka na kwotę 100 000,00 zł, wykonawca 

Gospodarstwo Pomocnicze przy Wojewódzkim Zarządzie Melioracji  

i Urządzeń Wodnych, Gospodarstwo Usług Technicznych w Sokołowie 

Podlaskim. 

2. W dniu 11 kwietnia br. odbyło się spotkanie radnych Gminy Zbuczyn  

z władzami Gminy Siedlce i Wiśniew w sprawie współfinansowania Szkoły 

Podstawowej w Borkach-Wyrkach. Wójtowie Gmin i Przewodniczący Rad 

sąsiednich Gmin ostatecznie nie wypowiedzieli się na ten temat. Natomiast 

radni Gminy Siedlce na posiedzeniu Komisji w dniu 12 kwietnia br. 



 3 

zadecydowali nie zawierać porozumienia w przedmiotowej sprawie. 

Również Gmina Wiśniew na sesji Rady Gminy Wiśniew w dniu 26 kwietnia 

br. wypowiedziała się negatywnie w sprawie współfinansowania szkoły 

w Borkach-Wyrkach. 

3. Wystąpiliśmy z kolejnymi pismem do Gminy Wiśniew o refundację kosztów 

realizacji obowiązku przedszkolnego dzieci uczęszczających do oddziałów 

„0” w szkołach prowadzonych przez Gminę Zbuczyn tj. w Borkach-Kosach  

i Borkach-Wyrkach.  

Zapewnienie możliwości realizacji obowiązku przedszkolnego dzieci 

sześcioletnich jest ustawowym zadaniem własnym Gminy. Rodzicom 

pozostawiono swobodny wybór szkoły. O ile w przypadku dzieci w wieku 

szkolnym Gminy uzyskują subwencję oświatową, to kształcenie  

w oddziałach przedszkolnych odbywa się wyłącznie na koszt Gminy. Stąd 

takie pismo do Gminy Wiśniew. 

 

Ad. 3. 

 

Następnie przystąpiono do projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy za 2005 rok. 

Podjęcie uchwały poprzedziło wystąpienie Przewodniczącego Rady, który 

odczytał Uchwałę Nr 102/ZS/06 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Siedlcach w sprawie pozytywnej opinii 

o przedłożonym przez Wójta Gminy Zbuczyn sprawozdaniu  

z wykonania budżetu za rok 2005.  

W tym miejscu głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Gruda  

i przedstawił sprawozdanie z prac Komisji. Podkreślił, że materiałami służącymi 

do przygotowania wniosku o udzielenie absolutorium były: 

- sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu Gminy Zbuczyn za 2005 rok, 

- sprawozdanie Rb -27S i Rb-28 S z wykonania planu dochodów  

i wydatków za 2005 rok, 

- sprawozdanie Rb – NDS z zobowiązań Gminy, 

- protokół z kontroli zamówień publicznych za 2005 rok. 

Komisja Rewizyjna odbyła dwa spotkania, na których przeprowadziła kontrolę  
z zakresu: 

- spraw organizacyjnych i kadrowych, 

- gospodarki majątkowej, 

- gospodarki finansowej, 

- zamówień publicznych, 

- zadań własnych. 

Następnie Komisja Rewizyjna wystąpiła do Rady Gminy Zbuczyn z wnioskiem 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Zbuczyn za 2005 rok. 

Ponownie przejął prowadzenie Przewodniczący Rady i przedstawił Uchwałę Nr 

171/ZS/06 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
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w Warszawie Zespół w Siedlcach z dnia 14 kwietnia 2006r. w sprawie opinii  

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zbuczyn w sprawie absolutorium 

dla Wójta Gminy za rok 2005. Skład Orzekający nie wniósł uwag do wniosku. 

W związku z brakiem  pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zbuczyn absolutorium za 

2005 rok. 

Za przyjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosowało 12 

radnych, a 3 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Zbuczyn absolutorium za 2005 rok została podjęta 12 głosami 

„za” 
 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 3 i 4 do protokołu. 

- Kserokopie Uchwały Nr 102/ZS/06 RIO, wniosku i sprawozdania Komisji Rewizyjnej, 

Uchwały Nr 171/ZS/06 RIO stanowią załączniki Nr 5, 6, 7 i 8 do protokołu. 
 

                                                              Ad. 4.  

 

W tym miejscu posiedzenia rozpatrywany był projekt uchwały w sprawie zmian 

budżecie Gminy Zbuczyn na rok 2006. 

Zmiany w uchwale wyjaśniła Skarbnik Gminy, że wprowadza się zmiany  

w planie wydatków na zadania inwestycyjne w 2006 roku oraz wieloletnie 

programy inwestycyjne, polegające na: 

- zwiększeniu nakładów na zadania inwestycyjne:  

„Budowa sali gimnastycznej w Czuryłach” o kwotę 180 000 zł. na 2006 rok 

(było na 2007-2008), 

„Budowa sieci wodociągowej dla wsi Karcze i części wsi Modrzew” o kwotę  
20 000 zł, 

„Termoizolacja budynku Zespołu Szkół w Borkach-Kosach” o kwotę  
20 000zł. 

- dodaniu nowych zadań inwestycyjnych: 

„Świetlica wiejska w strażnicy OSP w Czuryłach”- remont budynku na kwotę 
250 000 zł, 

„Budowa sieci kanalizacyjnej z przykanalikami w miejscowości Zbuczyn” na 

kwotę 1 080 000 zł. 

- zmniejszeniu nakładów na zadania inwestycyjne: 

„Budowa sieci wodociągowej we wsiach Bzów, Rzążew, Choja o kwotę  
430 000 zł. 

W wyniku dokonanych zmian deficyt budżetowy ulegnie zwiększeniu z kwoty  

2 338 394 zł. do kwoty 3 271 476 zł tj. o 933 082 zł. 
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Do projektu uchwały odniósł się Wójt, że udało się przyśpieszyć o rok budowę 
sali gimnastycznej w Czuryłach. Pojawiły się nowe możliwości pozyskania 

funduszy na to zadanie z Urzędu Marszałkowskiego i chcemy to wykorzystać. 
Druga kwestia w Czuryłach, to remont świetlicy wiejskiej, który był planowany 

wcześniej, ale też jest okazja uzyskania do 250 000 zł. Wcześniej takie 

pieniądze były dla Zbuczyna i Starego Krzeska, więc teraz występujemy dla 

Czurył. W Dziewulach też jest planowana budowa nowej strażnicy, w tym roku 

zostaną zakupione plany na budowę. 
Dalej kończymy budowę sieci wodociągowej we wsiach Bzów, Rzążew, Choja. 

W przypadku budowy sieci kanalizacyjnej w Zbuczynie, odrzucamy ul. Polną,  
a robimy tylko ul. Starowiejską. 
 

- P. Nowińska – padają wypowiedzi o zmniejszeniu zadłużenia, a prognoza 

długu na koniec 2006 roku zamyka się kwotą 7 818 853 zł., o ile ten dług się 
zmniejszy. Pięknie, że budujemy salę w Czuryłach, ale my mamy projekt na salę 
gimnastyczną od pewnego czasu, a jeśli chodzi o budowę strażnicy, to w którym 

miejscu jest planowana jej budowa, ponieważ my nie wiemy. Przez te prawie 

cztery lata Dziewule nie skorzystały nic. 

 

- Wójt – przygotuję na następną sesję, o ile możemy zbić ten dług. Już po 

półroczu będziemy mieli zmniejszone zadłużenie. 

Pani, jako Przewodnicząca Komisji Budżetowej też jest dzisiaj nie 

przygotowana ze swoją komisją, na następne posiedzenie Pani przygotuje się, ja 

także. Budowę strażnicy planujemy na działce przy starej Szkole Podstawowej, 

wyłączonej ze sprzedaży. Podział działek został wykonany, jedną z działek  

z dogodnym dojazdem przeznaczamy pod budowę strażnicy, pozostałe 3 do 

sprzedaży. Uzyskane zyski ze sprzedaży tych działek przekazane będą na 

budowę nowej strażnicy. 

 

- P. L. Grochowski – planowana jest budowa sali gimnastycznej w Czuryłach. 

W Borkach-Wyrkach mamy salę i co się dzieje, żeby nie było podobnie  

w Czuryłach. 

 

- P. Nowińska – szkoda czasu, mówiłam o kwocie, która jest wymieniona  

w załączniku Nr 3 do uchwały budżetowej o sumie ponad 7 mln zł długu, nie 

mówię, że sala w Czuryłach jest nie potrzebna. 

 

- Zastępca Wójta – z planu zadłużenia rzeczywiście wynika na koniec 2006 roku 

kwota 7 818 853 zł. Każda pożyczka była zaciągana za zgodą Rady,  

w umowach na pożyczki są zapisy o umorzeniach. Gmina nie jest tak bardzo 

zadłużona, wiele zostało zrobione, co widać. 
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- P. Marczak – w momencie zaciągania pożyczki jest przewidywana kwota do 

umorzenia. 

- Przewodniczący Rady – na następnej sesji Wójt przedstawi tę kwotę. 
- Skarbnik – to są plany, prognoza długu rozbita jest na lata. 

- P. Marczak – po prostu chodzi o trzy zdania, przykładowo, mamy 5 mln 

długu, z tego umorzone będzie tyle i tyle. 

- Wójt – kwoty się zmniejszają po przetargach. 

- P. Marczak – dobrze wiemy, że fikcją miała być sala gimnastyczną  
w Czuryłach, a teraz się buduje. 

- Przewodniczący Rady – zamykam dyskusję. 
- Zastępca Wójta – żyjemy w państwie demokratycznym, do Planu Rozwoju 

Gminy Zbuczyn żaden radny nie złożył wniosku o planach inwestycyjnych, 

więc te uwagi są chyba nie na miejscu. 

 

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn na rok 2006. 

Za przyjęciem uchwały według przedłożonego projektu głosowało 11 radnych,  

2 radnych głosowało przeciw i 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący Rady ogłosił, że uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Zbuczyn na 2006 rok została przyjęta 11 głosami „za”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 9 i 10 do protokołu. 

 

                                                           Ad. 5.  

 

W tym punkcie porządku obrad rozpatrywany był projekt chwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczek w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej. Przewodniczący wyjaśnił, że postanawia się zaciągnąć 
pożyczki w wysokości 1 250 000 zł. na dofinansowanie wykonania zadań: 
- „Budowa sieci wodociągowej we wsiach: Bzów, Rzążew, Choja”  

– 250 000 zł. 

- „Budowa sieci wodociągowej dla wsi Karcze i części wsi Modrzew  

- 200 000 zł. 

- „Budowa sieci kanalizacyjnej z przykanalikami w miejscowości Zbuczyn  

- 800 000 zł. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było i Przewodniczący poddał pod głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały zgodnie z projektem głosowało 12 radnych, a 3 radnych 

wstrzymało się od głosu. Przewodniczący zakomunikował, że uchwała  

w sprawie zaciągnięcia pożyczek w WFOŚ i GW została podjęta 12 głosami 

„za”. 

 
-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 11 i 12 do protokołu. 

Ad. 6. 
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Dalej przystąpiono do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego części miejscowości: 

Borki – Wyrki, Ługi – Rętki, Ługi Wielkie, Chromna, Jasionka, Zdany. Temat 

przybliżył Naczelnik Wydziału Infrastruktury - J. Kędzierski, że wcześniejsze 

dwie uchwały kumulujemy w jedną. Załącznik graficzny do uchwały z 2004 r. 

nie zawierał granic działek, dlatego było kłopotliwe ustalenie przebiegu granic 

objętych planem. W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad projektem. Za przyjęciem w/w uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała została podjęta 15 głosami „za”, czyli „jednogłośnie”. 
 

-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 13 i 14 do protokołu. 

 

Ad. 7. 

 

Kolejny projekt uchwały dotyczył wydzierżawienia nieruchomości gruntowej 

stanowiącej mienie komunalne Gminy Zbuczyn. 

Sprawę wyjaśnił Wójt, że chodzi o wydzierżawienie gruntu i budynku starego 

Urzędu Gminy. Na pewno przeprowadzimy się do nowego budynku, więc ten 

chcemy wydzierżawić na okres dłuższy niż 3 lata. Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. Za przyjęciem uchwały 

na podstawie przedłożonego projektu głosowało 15 radnych. Przewodniczący 

stwierdził, że uchwała została podjęta 15 głosami „za”, czyli „jednogłośnie”. 

 

-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 15 i 16 do protokołu. 

 

Ad. 8. 

 

W tej części sesji rozpatrywany był projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXV/138/2001 Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym z dnia 29 marca 

2001r. w sprawie ustalenia inkasa należności podatkowych należnych od osób 

fizycznych. 

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że taka uchwała była już podejmowana, dla 

sołectwa Borki – Kosy. W bieżącej uchwale chodzi o sołectwo Zawady,  

w którym ustala się inkasentem Panią Elżbietę Świniarską. Po czym 

Przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem uchwały według projektu 

głosowało 15 radnych. Przewodniczący ogłosił, że powyższa uchwała została 

przyjęta 15 głosami „za”, czyli „jednogłośnie”. 
 

-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 17 i 18 do protokołu. 
 

 

 

                                                          Ad.  9. 
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Następny projekt uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Zbuczyn  

z organizacjami pozarządowymi w roku 2006. Również przybliżyła Sekretarz 

Gminy, że jest ustawa o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

która obliguje to podjęcia takiej uchwały w przypadku współpracy Gminy  

z organizacjami pozarządowymi. W przedłożonym projekcie ustala się program 

współpracy na rok 2006. Przewodniczący poddał pod głosowanie wymieniony 

projekt uchwały. Za przyjęciem uchwały zgodnie z projektem i programem 

współpracy głosowało 15 radnych. Przewodniczący stwierdził, że uchwała 

została podjęta 15 głosami „za”, czyli „jednogłośnie”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 19 i 20 do protokołu. 

 

Ad. 10. 

 

W tym punkcie porządku obrad przystąpiono do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia „Planu Rozwoju Wsi Czuryły”. 

Głos zabrał Zastępca Wójta: chcemy, żeby budynki strażnic wyglądały na miarę 
dzisiejszych czasów. W Zbuczynie jest nowy budynek, w Krzesku-Królowa 

Niwa wyremontowany, więc kolejny w Czuryłach wymaga remontu. Ochotnicza 

Straż Pożarna w Czuryłach ma swoje tradycje, powstała w 1917 roku. Budynek 

strażnicy oddano do użytku na początku lat 80. Przedsięwzięcie, którego 

realizacje przewidziano w roku 2006 polegać będzie na przystosowaniu 

pomieszczeń gospodarczych i administracyjnych strażnicy na potrzeby świetlicy 

wiejskiej z zapleczem kuchennym. W dniu dzisiejszym upływa termin składania 

wniosku na dotacje na to zadanie i stąd taka uchwała. Przewodniczący zwrócił 

się do radnych o przegłosowanie projektu uchwały. Za przyjęciem uchwały 

zgodnie z projektem głosowało 11 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie zatwierdzenia „Planu 

Rozwoju Wsi Czuryły” została przyjęta 11 głosami „za”. 
 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 21 i 22 do protokołu. 

 

Ad. 11. 

 

Z kolei rozpatrywany był projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia  

z Gminą Siedlce dotyczącego realizacji zadań z zakresu oświaty.  

Temat rozwinął Zastępca Wójta: spotkaliśmy się z odmową tak ze strony Gminy 

Siedlce jak i Gminy Wiśniew w sprawie współfinansowania Szkoły 

Podstawowej w Borkach-Wyrkach. Zapewnienie możliwości realizacji 

obowiązku przedszkolnego dzieci sześcioletnich jest ustawowym zadaniem 

własnym Gminy. W związku z tym Gminy sąsiednie winny zwracać koszty 

dzieci ze swojego terenu uczęszczających do oddziałów „0” w Gminie Zbuczyn. 

Bierze się pod uwagę Szkoły Podstawowe w Borkach-Kosach i Borkach-
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Wyrkach. O ile w przypadku dzieci w wieku szkolnym Gminy uzyskują 
subwencję oświatową, to kształcenie oddziałów „0” odbywa się wyłącznie na 

koszt Gminy i to czyni zasadnym zawarcie porozumienia o zwrot kosztów. 

Porozumienie obowiązywałoby od tego roku, na czas nieokreślony. 
 

- P. Marczak – jeśli rodzice nie poślą dzieci do naszych szkół, ile stracimy na 

tym? 

- Z-ca Wójta – jeśli dzieci nie pójdą, nie będziemy dokładać 160 tyś. zł. 

- P. Marczak – czy Gmina Zbuczyn będzie płaciła innym Gminom? 

- Przewodniczący Rady – jeśli Gminy wystąpią, Rada zadecyduje. 

- P. Radzikowski – dzieci z Łęcznowoli należą do obrębu Szkoły Podstawowej 

w Zbuczynie , ale Panią Dyrektor nie interesuje gdzie te dzieci chodzą. 
- P. Dyrektor ze Zbuczyna – w ubiegłym roku wraz z Z-cą Wójta byliśmy na 

spotkaniu w Łęcznowoli temat był wyjaśniany, a rodzice dostali zaproszenia. 

- P. Radzikowski – mam dziecko do „0” i nie otrzymałem takiego zaproszenia. 

- P. Dyrektor – ja to sprawdzę, jest jeszcze czas na wysłanie takiego 

zaproszenia. 

- P. Radzikowski – pytanie do Dyrektor Szkoły w Borkach-Kosach, czy są 
zapisane dzieci z Gminy Wiśniew? 

- Dyrektor – z końcem kwietnia upływa termin zapisów, na dzień dzisiejszy 

jest 6 dzieci. 

- Z-ca Wójta – my czynimy wszelkie starania o pozyskiwanie funduszy na 

Szkołę w Borkach-Wyrkach. U nas na sesji były tłumy rodziców 

zainteresowanych Szkołą, a na sesji w Siedlcach, czy Wiśniewie już nikogo 

nie interesowała sprawa szkoły. 

- Przewodniczący – dodał do tematu szkoły w Borkach-Wyrkach. Było nam 

przykro, kiedy Gmina Siedlce nie zaprosiła nas na posiedzenie, na którym 

miała być rozpatrywana sprawa szkoły. Pojechaliśmy z Wójtem sami  

i potraktowani byliśmy jak „piąte koło u wozu”. 

Przewodniczący Rady Gminy Siedlce odczytał krótkie stanowisko Komisji  

o nie zawieraniu porozumienia o dofinansowywaniu. 

Natomiast Gmina Wiśniew zachowała się inaczej, zostaliśmy zaproszeni  

i uczestniczyliśmy w posiedzeniu. Radni wnikliwie zapoznali się ze sprawą, 
chociaż odpowiedzieli, że w obecnym roku także nie będą dofinansowywać 
Szkoły w Borkach-Wyrkach.  

 

Na tym dyskusja została zakończona i Przewodniczący zarządził głosowanie 

nad projektem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Siedlce 

dotyczącego realizacji zadań z zakresu oświat głosowało 15 radnych. 

Przewodniczący ogłosił, że uchwała została podjęta 15 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 23 i 24 do protokołu. 
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Ad. 12. 

 

Analogiczną uchwałę podejmowali radni w tym punkcie. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia z Gminą Wiśniew dotyczącego realizacji zadań z zakresu oświaty. 

Za przyjęciem uchwały według projektu głosowało 15 radnych. Przewodniczący 

poinformował, że uchwała została podjęta 15 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie”. 
 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 25 i 26 do protokołu. 
 

Ad. 13. 

 

W tym miejscu sesji rozpatrywane było stanowisko w sprawie remontu Szkoły 

Podstawowej w Borkach-Wyrkach. 

Temat wyjaśnił Z-ca Wójta, że  remontu głównie wymaga sala gimnastyczna, 

wymiana centralnego ogrzewania na miałowe. Remont opiewał by na kwotę  
250 000 zł.  

 

- Przewodniczący – czy angażujemy się w remont już rozpoczęty. Sołtys wsi 

Borki – Wyrki - Dyrektor za bardzo się rozpędził z tymi remontami. Na sali 

gimnastycznej prace można zrobić systemem gospodarczym. Są 
organizowane bale sylwestrowe i dochód z nich można przeznaczyć na ten 

cel. 

- P. Marczak – mamy Dział Inwestycji niech sprawdzi celowość remontu. 

- Z-ca Wójta -  rozumiem, że mamy się wstrzymać z remontem. 

- Przewodniczący – postawił wniosek do przegłosowania, że Komisja Oświaty 

i Spraw Społecznych z Wydziałem Inwestycji przygotuje pismo o stanie 

technicznym budynku szkoły i sali gimnastycznej. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych. 

Przewodniczący poinformował, że wniosek przyjęto „jednogłośnie”. 

 

Ad. 14. 

 

W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący zwrócił się do radnych  

o zgłaszanie uwag do protokołu z XXXIX Sesji Rady Gminy Zbuczyn z dnia  

22 marca 2006 r. Uwag nie zgłoszono. W wyniku głosowania Rada Gminy  

15 głosami „za”, czyli „jednogłośnie” przyjęła protokół z XXXIX Sesji Rady 

Gminy Zbuczyn. 

 

Ad. 15. 

 

W punkcie interpelacje i zapytania radnych Przewodniczący przypomniał  

o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych przez radnych. 
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Następnie P. Radomyski – Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował  

o obchodach Dnia Dziecka. W bieżącym roku po raz kolejny uroczystość będzie 

odbywała się w Zbuczynie na sali gimnastycznej w dniu 4 czerwca. Do 

zorganizowania święta zaangażowali się Dyrektorzy Szkół z terenu całej gminy. 

 

Ad. 16. 

 

Dyskusję w punkcie: wolne wnioski i informacje rozpoczął sołtys wsi Zdany: 

- w naszym Banku Spółdzielczym w Zbuczynie są największe prowizje. 

Powiadomienia w teren idą niewłaściwie. W Zdanach jest dwóch 

przedstawicieli banku i nie zostali powiadomieni o spotkaniu. Może należy 

rozejrzeć się za innym bankiem i lokalem na ten bank. 

- Sołtys wsi Grochówka - prowizja od wpływów (od przelewów) dla rolnika 

wynosi 0,49% od kwoty nie większej niż 100 zł. (było 60 zł). Dyrektor banku 

obiecał konsultacje. 

- P. Radzikowski – w innych bankach pobierana jest prowizja od wypłat, 

a u nas nie ma. Mała grupa rolników jest niezadowolona. 

- Z-ca Wójta – w najbliższym numerze kwartalnika gminnego udostępnimy 

miejsce, żeby pan Prezes Banku problem wyjaśnił. 

 

Dalej Dyrektor Zespołu Szkół ze Zbuczyna odniosła się do wcześniejszych 

zarzutów – otrzymałam z Gminy zestawienie dzieci, jestem gotowa dojechać do 

każdej miejscowości, do Łęcznowoli także. Obwód dla Łęcznowoli jest  

w Zbuczynie i jestem otwarta na rozmowy. 

 

P. Izdebski - radny Rady Powiatu – zwrócił się z zapytaniem o podanie 

konkretnej daty akcji „sadzenia dębów”. 

Odpowiedzi udzielił Z-ca Wójta – w Zbuczynie uroczystość sadzenia Dębów-

Pomników Trzeciego Tysiąclecia odbędzie się 3-go Maja w dniu Święta 

Konstytucji. Dęby sadzone będą na placu przed starym cmentarzem, w miejscu 

nowej lokalizacji pomnika poległych żołnierzy w latach 1914 – 1920.  

W Dziewulach uroczystość będzie miała miejsce 8 maja br. Z Krzeska-Królowa 

Niwa nie mamy informacji o terminie obchodów. 

 

Inne pytania: 

- P. Radzikowski, radny – do P. Izdebskiego, czy odbył się przetarg na 

remonty dróg powiatowych? 

- P.Izdebski – jeden przetarg był w ubiegłym roku i prace rozpoczną się po 

dniach wolnych majowych. Ogłoszony był drugi przetarg i wyłonił druga 

firmę, w celu pełniejszych remontów. 

- Z-ca Wójta – dodał, że drogi gminne zostały ubezpieczone i w związku z tym  

poszkodowany pojazd, po wyroku sądowym będzie miał wypłacone 

odszkodowanie przez firmę ubezpieczeniową. 
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- Sołtys wsi Grochówka – czy rzeczywiście remonty dróg powiatowych będą 
robione teraz, bo w ubiegłym roku były zbyt późno, tuż przed zimą i nie 

zdążyliśmy się nimi nacieszyć, kiedy znów popsuła pora zimowa. 

- P. Radzikowski, radny – czy będzie maszyna do wykaszania poboczy, tak jak 

obiecał Starosta. 

- P. Izdebski – tak, już w maju. 

- Przewodniczący Rady – czy „paczer” będzie pracował na drogach 

gminnych? 

- P. Izdebski – mamy tyle dróg powiatowych, obawiam się, że nie damy rady. 

Na tym dyskusja została zakończona. 

O godz. 10
00

 Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady XL Sesji 

Rady Gminy Zbuczyn. 
 

Na XL Sesji Rady Gminy Zbuczyn podjęto następujące uchwały: 
 

1. Uchwała Nr XL/256/06 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn na 

rok 2006. 

2. Uchwała Nr XL/257/06 w sprawie zatwierdzenia „Planu Rozwoju Wsi 

Czuryły”. 

3. Uchwała Nr XL/258/06 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zbuczyn 

Absolutorium za 2005 rok. 

4. Uchwała Nr XL/259/06 w sprawie zaciągnięcia pożyczek  

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

5. Uchwała Nr XL/260/06 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miejscowości: Borki-Wyrki, Ługi-Rętki, Ługi Wielkie, Chromna, 

Jasionka, Zdany. 

6. Uchwała Nr XL/261/06 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

gruntowej stanowiącej mienie komunalne Gminy Zbuczyn. 

7. Uchwała Nr XL/262/06 w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/138/2001 

Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym z dnia 29 marca 2001 r.  

w sprawie ustalenia inkasa należności podatkowych należnych od osób 

fizycznych. 

8. Uchwała Nr XL/263/06 w sprawie programu współpracy Gminy Zbuczyn 

z organizacjami pozarządowymi w roku 2006. 

9. Uchwała Nr XL/264/06 w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą 
Siedlce dotyczącego realizacji zadań z zakresu oświaty. 

10. Uchwała Nr XL/265/06 w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą 
Wiśniew dotyczącego realizacji zadań z zakresu oświaty. 

 
Protokołowała: 
 

Halina Sieczkiewicz                                                              Przewodniczący Rady  

 

  /-/ Sławomir Górka 


